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§ 40
Skrivelse om inventering av råttbeståndet i stadsdelen
- skrivelse från Sverigedemokraterna

Beslut
Skrivelsen skickas till förvaltningen för beredning.

Beslutsgång
Tjänstgörande ordförande Salar Rashid (S) yrkar att skrivelsen
skickas till förvaltningen för beredning och hör enhälligt bifall
därtill.

Bilaga
Skrivelse, Sverigedemokraterna.
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Bilaga, skrivelse, Sverigedemokraterna
Skärholmens Stadsdelsnämnd
2021-09-23
Övrigt
Tapani Juntunen (SD)
Mari Malm (SD)
Skrivelse om Inventering av råttbeståndet i Stadsdelen

Förslag till beslut:
Att nämnden ger förvaltningen i uppdrag att utreda och inventera
beståndet av råttor i stadsdelen, vid behov initiera effektiva
råttbekämpande åtgärder för att minska förekomsten av råttor.
Förekomsten av råttor är till stor del en angelägenhet för
fastighetsägare och centrumägare. Råttor finns dock på ytor som
faller inom ramen för det allmänna, och det blir en ojämn kamp till
råttornas fördel om råttbekämpning enbart är en angelägenhet för
fastighetsägare. De som blir drabbade är boende och medborgare i
allmänhet. Vi vill därför initiera en inventering av råttbeståndet med
en återkoppling med förslag på effektiva åtgärder för att avhjälpa
problemet.
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